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OBČINSKI SVET OBČINE ŽIRI 

Štev.: 9000-0002/2021 
Datum: 4. 6. 2021 

Z A P I S N I K 
13. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŽIRI, 

 
ki je bila v četrtek 3. 6. 2021 ob 19.00 uri v novi jedilnici povezovalnega dela OŠ Žiri in dvorane, 
Jobstova c. 22a, Žiri.  
 
PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: Božidar Cankar, Matej Gregurovič, Vesna Kranjc, Drago 
Kramperšek, Ida Filipič Pečelin, Mitja Kozamernik, Maja Justin Jerman, Jože Petrovčič, Martin Oblak, 
Jože Stanonik, Mateja Velkavrh, Sašo Pečelin, Marijana Modrijan, Bernarda Lukančič, Peter Podobnik. 
 
ODSOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA:/ 
 
OSTALI PRISOTNI: mag. Janez Žakelj – župan, Matija Podobnik – direktor občinske uprave, Olga 
Vončina – višja svetovalka za proračun, dr. Jaka Strel, Arcus Medici, Saša Pegam, Tarin d.o.o., Nina 
Lukan – svetovalka za družbene dejavnosti in zapisnikarica, Gorenjski glas Mateja Rant, Podobnik 
Jaka, Darjan Kacin.  
 
OSTALI ODSOTNI: Delo, Aljana Jocif, Aleš Dolenc -  predsednik NO, Bojan Miklavčič – načelnik UE 
Škofja Loka (opravičil).  
 
Občinski svet je bil sklepčen. Lista s podpisi prisotnih je priloga zapisniku. Seja je bila snemana. 
 
13. redno sejo Občinskega sveta je sklical in vodil mag. Janez Žakelj (v nadaljevanju župan). Pozdravil 
je vse prisotne. 
 
Ad 1.) Potrditev dnevnega reda 

Župana je zanimalo, ali so na predlagani dnevni red kakšne pripombe.   
 
Matej Gregurovič je povedal, da NLŽ glede na predhodne razprave in neusklajene dopolnitve odloka 
predlaga umik 4. točke dnevnega reda »Druga obravnava in sprejem Odloka o ureditvi pogrebne in 
pokopališke dejavnosti v občini Žiri«.   
 
Župan je povedal, da se z odlokom zamuja in je potrebno zagotoviti zakonitost, na javni razgrnitvi 
dokumenta ni bilo večjih pripomb. Župan je predlagal, da točka ostane na dnevnem redu.   
 
Peter Podobnik je povedal, da je bila na Odboru za prostorsko planiranje in gospodarjenje z 
nepremičninami v zvezi z odlokom dogovorjena priprava amandmaja.  
 
Olga Vončina, višja svetovalka za proračun je povedala, da pripombe niso bile pripravljene do 
postavljenega roka.   
 
Ida Filipič Pečelin je povedala, da je  čas javne obravnave potekel, dane pripombe so bile upoštevane. 
Po njihovem mnenju določila, ki izhajajo iz pripomb na odlok v javni obravnavi niso dovolj dorečene; 
potek sprevoda, določila glede opozoril prepovedi na območju pokopališča in pokope, ki jih plača 
občina.   
 



 

Župan je vprašal go. Pegam, kdo je odgovoren v primeru pregleda inšpekcijske službe. Odgovor je bil, 
da je občina dolžna predlagati vsebino odloka občinskemu svetu. Na podane pomisleke je že 
pripravila možne rešitve oz. predloge.  
   
Župan in ga. Pegam sta predstavila možne rešitve: 
V 23. člen se način pokopa, če je plačnik občina, besedilo v prvem odstavku popravi in zapiše, da se 
izvede pogreb v osnovnem obsegu.  Osnovni obseg pogreba je določen že po samem zakonu (od 
mrliške vežice, sprevod do groba, minimalna slovesnost in pogrebna oprema).  
 
Koncesija za 24 – urno dežurno službo je lahko podeljena za 3 leta ali 5 let. Sama cena je fiksna eno 
leto, potem pa občinski svet sprejema elaborat, ki ga potrdi ali zavrne. Če bi bila cena z elaboratom 
previsoka, ima občinski svet možnost, da ga ne potrdi, koncesionar pa storitev opravlja po stari ceni, 
dokler ne pripravi ustreznega elaborata. Stroški bodo v primeru podelitve koncesije za 3 leta verjetno 
višji, s tem pa tudi cena.  
 
Pri poteku pogrebne slovesnosti, ki je določen v 16. členu, je v besedilo dodano, da se udeleženci 
sprevoda lahko razporedijo tudi na drugačen način, če je to v skladu s krajevnim običajem. Lahko se 
doda tudi želja naročnika. Civilen pogreb poteka po zakonu.  
 
Župan je povedal, da bodo podobne dileme verjetno tudi jeseni, tudi tehnični normativi za grobove, 
ki jih določa 37. čl.  V zadnjih desetih letnih ni bilo večjih problemov, reševali so se sproti. Glede 
dimenzij grobov se lahko še doreče oz. popravi.  
 
Ida Filipič Pečelin je predlagala, da se razmisli o vprašanju glede oznak za prepovedi.  
 
Ga. Pegam je povedala, da je bil na predlog 30. členu dodan drugi odstavek, lahko pa se ga črta.  
 
Župan je predlagal, da se dodani drugi odstavek črta.  
 
Vesna Kranjc je predlagala, da se točka dnevnega reda prestavi. Nekaj stvari je bilo tekom razprave že 
rešenih, zakon pa je bil sprejet 2016. Po njenem mnenju se s sprejetjem odloka na konkretni seji ne 
mudi. Zanimalo jo je ali drži, da če občinski svet elaborata ne potrdi, se cene ne povišajo, elaborat 
ostane v veljavi, občina pa poravna razliko s subvencijo? Za rešitev dileme iz 16. čl. je predlagala 
umestitev določbe iz starega odloka (2004).  
 
Ga. Pegam je pojasnila, da občina v tem primeru subvencionira del cene, za občana oz. plačnika ne bo 
sprememb.  
  
Župan se je s predlogom o umestitvi določbe starega odloka strinjal in predlagal naslednji dnevni red: 
 
1.  Potrditev dnevnega reda 
2.  Potrditev zapisnika 12. redne seje  
3.  Zdravstvena oskrba v Žireh 
4.  Druga obravnava in sprejem Odloka o ureditvi pogrebne in pokopališke dejavnosti v občini Žiri 
5.  Imenovanje članov Sveta Javnega vzgojno izobraževalnega zavoda Osnovna šola Žiri 
6.  Obravnava predlogov kandidatov za prejem občinskih priznanj za leto 2021 
7.  Razno  

Obvestilo o spremembi cenika koncesionarja in novem preračunu porazdelitve stroškov 
koncesionarja na skupno prostornino zabojnikov za odpadke 
 

in podal na glasovanje naslednji sklep:  
 
SKLEP ŠT. 18/2021 
Občinski svet Občine Žiri potrjuje predlagani dnevni red.  



 

 
Sklep je bil potrjen soglasno. 
 
Ad 2.) Potrditev zapisnika 12. redne seje 

Na zapisnik ni bilo pripomb. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji: 
 
SKLEP ŠT. 19/2021  
Občinski svet Občine Žiri potrjuje zapisnik 12. redne seje.  
 
Sklep je bil sprejet soglasno.  
 
Ad 3.) Zdravstvena oskrba v Žireh 

 
Župan je pojasnil, da so bila na preteklih sejah in odborih zastavljena vprašanja, kritike in pohvale 
glede zdravstvene oskrbe v Žireh. Poiskati je potrebno skupne rešitve, da se oskrba še izboljša.  
 
Dr. Strel je predstavil cilje in na drugi strani način dela ter zmožnosti prilagajanja celotne zdravstvene 
ekipe. Z zdravstveno oskrbo so pričeli v letu 2016 ter sledijo sprejetim dokumentom na področju 
zdravja. V zadnjih dveh letih delo otežuje še situacija covid-19. Cilji dela so spodbujanje skupnostnega 
pristopa k zdravju. Občina Žiri je v letošnjem letu prejela priznanje Občina zdravja, kar pomeni, da 
občani dobro skrbijo za svoje zdravje. Ekipa se trudi, da zagotovijo zdravstveno oskrbo takoj, ko jo 
občani potrebujejo. Želijo izvajati že vpeljane dejavnosti ter te dopolniti še z drugimi; v Žireh so po 
novem prisotni tudi specialisti. Delo je bilo ob upokojitvi dr. Sedeja in zaposlitvi dr. Križičeve moteno, 
saj se je vzpostavljal drugačen način dela. Potrebno je naročanje, posredovano je ogromno informacij 
glede covida, število klicev in mailov se povečuje. Okrepili so ekipe ob ponedeljkih in petkih, 
predvsem zaradi števila telefonskih klicev. Sestre imajo prenosne slušalke, mlajše občane spodbujajo 
k uporabi elektronske pošte, saj naj bi s tem razbremenili telefone, da tudi starejši lažje prikličejo. 
Neodgovorjene klice skušajo vrniti. Dodaten problem so hitri testi in cepljenja, saj prihaja do 
sprememb terminov in tudi sicer je vedno več vprašanj na to temo, zato se dostopnost poslabšuje. 
Strategija razvoja zdravja v občini je sprejeta za 10 let, so pa odprti za predloge. V Žireh so odvzemali 
kri, vendar jo zaradi organizacijskih in kadrovskih omejitev trenutno ne izvajajo. V jeseni se pričakuje 
ponovna vzpostavitev te storitve. Pričakujejo pa tudi dodatne storitve s področja medicine dela.  
 
Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je 
povedal, da so se seznanili s poročilom, bile so pohvale glede dostopnosti in kritike glede naročanja 
ter podajanja odgovorov na elektronsko pošto v smislu zasebnosti. Predlagajo, da zdravniška ekipa 
pripravi rešitve oz. ukrepe na pripombe.  
 
Dr. Strel je pojasnil, da je način dela odvisen od tega kaj občan želi. Osnovno triažo opravi medicinska 
sestra, ki je zavezana molčečnosti. Sporočilo preda naprej, po posvetovanju pa običajno tudi 
odgovarja, v kolikor je potrebna napotnica, jo izda osebni zdravnik. Če se vprašanje nanaša na 
zdravstveno stanje, odgovarja zdravnik ali pa sestra. Trudijo se, da na sporočila odgovorijo v istem 
dnevu. V primeru, da želijo, da njihovo sporočilo prebere le zdravnik, lahko to zapišejo v sporočilu, 
vendar to težko zagotovijo. Ostaja še vedno dilema ali bi bil v tem primeru bolj smiselni klic in termin 
pri zdravniku. Zaradi lažjega razumevanje lahko pripravijo še dodatna priporočila oz. navodila za 
občane.  
 
Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, 
da so se seznanili s poročilom. Dileme so bile podobne kot pri ostalih odborih, izpostavljeno je bilo 
naročanje, kar je predvsem problem starejših in pa obravnava pacienta pri različnih zdravnikih.  
 



 

Dr. Strel je pojasnil, da imajo občani tri možnosti komuniciranja, in sicer preko elektronskega 
sporočila, telefona ali nabiralnika v ZP. Če sporočilo ni jasno, občana dodatno pokličejo, delajo kolikor 
lahko. Morda je občan klical na napačne številke ali ob nedelovnih dneh. Predajanja pacientov ni, 
občana vodi opredeljeni zdravnik, občasno pa lahko opredeljeni zdravnik predlaga, da ga pregleda še 
drug zdravnik, vendar le ob njegovem soglasju. Osebni zdravnik je lahko odsoten, ker je šel na nujno 
intervencijo. Naročeni pacienti takrat čakajo, lahko dobijo drug termin ali pa jih pregleda drug 
zdravnik. So trije zdravniki, vsak je dober na svojem področju, se pa posvetujejo tudi z drugimi 
zdravniki, specialisti.   
 
Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je 
povedal, da so bila na odboru izražena pozitivna kakor tudi negativna mnenja. Podan je bil predlog, 
da bi občina sofinancirala cepljenje proti klopnemu meningoencefalitisa. Odbor je zanimalo ali je 
ekipa zadovoljna s prostorskim pogoji in kakšni so njihovi načrti za morebitno širitev, kako in na 
čigave stroške bi jo izvedli in ali bodo skrbeli tudi za varovance doma starejših občanov? Vprašanje je 
bilo tudi ali zdravniki še sprejemajo paciente in koliko je opredeljenih izven občine? 
 
Dr. Strel je pozdravil predlog glede sofinanciranja cepljenja proti klopnemu meningoencefalitisu.  
Odzivnost za cepljenje je že sedaj dobra.  
Ekipa je z investicijami zadovoljna, tudi to prispeva k kvaliteti obravnave. Zaradi širitve dejavnosti so 
obnovljeni prostori prišli prav. V prihodnjih letih naj bi energetsko sanirali objekt. Če bi želeli 
uresničiti 10 letno strategijo zdravja in nadgradnjo trenutnih kapacitet oz. storitev bi potrebovali 
dodatne prostore. Morda bi bilo smiselno povezati strategijo z načrtom sanacije.  
Kar se tiče skrbi za varovance, so pripravljeni pomagati, s Senecuro pa se bo potrebno prej pogovoriti. 
Zdravstveno oskrbo je običajno v takih primerih potrebno uskladiti z zdravstveno nego.  
Po zadnjih informacijah je neopredeljenih cca 300 občanov, paciente še sprejemajo, zavračanja ni. 
Slediti morajo priporočilom, količnikom. Tisti občani, ki niso opredeljeni, se običajno opredelijo, ko 
potrebujejo zdravstveno oskrbo. Opredeljenih pacientov iz drugih občin je malo. 
 
Župan je še pojasnil, da se pripravlja projektna naloga za ureditev podstrešja ZP, pridobili bi cca 400 
m2. Prostori so bili mišljeni za razširitev zdravstva, dnevno varstvo, fizoterapijo, genikologijo… 
možnosti bodo preučili tudi predstavniki OZG-ja.  
Pogovori so že tekli na temo varovancev doma starejših občanov, vendar je Senecura podala 
odgovor, da zanje nimajo kapacitet, da bi to storitev lahko zagotovili.  Dogovori že potekajo z OZG-
jem in Senecuro.   
 
Župan je pojasnil, da bi se o sofinanciranju proti klopnemu meningoencefalitisu še pogovorili in o tem 
odločali. Pred leti je cepljenje na način subvencioniranja že potekalo, odziv je bil dober.  
 
Vesna Kranjc je pohvalila mlado zdravstveno ekipo, dodatne programe in sodelovanje z drugimi 
ambulantami. Ker je problem z dostopnostjo preko telefona in imajo težave predvsem starejši, je 
predlagala, da na spletno stran zapišejo priporočila, in sicer da se mladi lahko poslužijo tudi 
elektronskih sporočil. Predlagala je, da bi klice usmerili, torej izbira številk ob klicu za npr. cepljenje, 
napotnico, termin ipd. Predlagala je opredelitev uradnih ur, ko so res dostopni. Informacije glede 
dostopnosti, bi bilo koristno zapisati tudi na spletno stran.  
  
Jože Stanonik je povedal, da so ga občani spraševali glede odvzema krvi. Odgovor je prejel s prejetim 
poročilom, slišijo pa se tudi pohvale, ne samo pripombe. Prav je, da se o pripombah pogovori in 
poišče rešitve.   
 
Dr. Strel je povedal, da se nujni krvni testi opravijo tekom ambulante, teste dodatne diagnostike pa 
opravljajo v Holmedu, Škofja Loka. Zaradi situacije ni bilo dovoljeno odvzemanja krvi, sedaj pa 
kadrovsko ne zmorejo. Odvzeme krvi v Žireh ponovno načrtujejo v septembru. Preventivne preglede 
naročajo ravno iz tega razloga v septembru, da bodo lahko že oddali kri v Žireh. Tisti, ki nujno rabijo 
preiskavo, je trenutno potrebno v Škofjo Loko.  



 

 
Izidor Cankar je vprašal zakaj vedno poudarjajo kadrovsko podhranjenost in v kakšnem smislu.  
 
Dr. Strel je pojasnil, da po novih standardih ambulanta družinske medicine zajema zdravnika, 
medicinsko sestro in še diplomirano medicinsko sestro za preventivno obravnavo. Imajo več kadra, 
kot je kritega iz splošnega dogovora z zavarovalnico, ker opravljajo storitve, ki jih običajno v rednih 
družinskih ambulantah ni. Obravnave pacientov so različne, zato tudi različen čas obravnave. 
Standard obravnave se je dvignil, kadrovske zahteve pa so zaradi tega večje, opravljajo tudi dodatne 
storitve v povezavi s covidom, nujno pomoč, cepljenja… 
 
Župan se je dr. Strelu zahvalil za poročilo.  
 
Ad. 4) Druga obravnava in sprejem Odloka o ureditvi pogrebne in pokopališke dejavnosti v Občini 
Žiri 
 
Župan je pojasnil, da je bil del razprave na temo predlaganega odloka že opravljen. Povzel je 
spremembe predloga odloka, in sicer: 
1., 2., in 3. točko 2. odstavka 16. čl. nadomesti naslednje besedilo; Pokop umrlega se opravi na 
pokopališču v skladu s krajevnimi običaji in s tem odlokom. Način pokopa in pogrebne svečanosti se 
izvede v skladu z voljo umrlega: če umrli ni izrazil svoje volje, odloči o tem oseba, ki je stalno živela z 
njim ali druga z zakonom določena oseba. 
Na predlog ni bilo pripomb.  
 
Ga. Pegam je potrdila, da je predlog sprejemljiv, predlagala je le zamenjavo besede »svečanosti« v 
»slovesnost«.   
 
Prvi odstavek 23. čl. se glasi: Če je plačnik pogreba občina, se izvede pogreb v osnovnem obsegu.  
Na predlog ni bilo pripomb. 
 
2. odstavek 30. čl. se črta.  
 
37. čl. ostane v obliki kot je predlagan.  
 
Podelitev koncesije, ki ga določa 45 čl. odloka še ni bil usklajen glede obdobja trajanja koncesije, zato 
je odprl razpravo.  
 
Ga. Pegam je pojasnila, možnost opredelitve za podelitev koncesije za 3 ali 5 let. Z razpisom se 
podeljuje koncesija le za 24 urno službo (prevoz s kraja smrti do koncesija do hladilnih prostorov), 
ostale storitve naročnik lahko poišče na trgu. Občane je potrebno obveščati, da ni potrebe naročanja 
nadaljnjih storitev pri koncesionarju.  
 
Izidor Cankar je vprašal kaj pomeni možnost podaljšanja koncesije v 45. členu odloka.  
 
Ga. Pegam je povedala, da Zakon o GJS dovoljuje, da se koncesijsko obdobje podaljša za polovico 
podeljenega obdobja brez razpisa, s sklepom občinskega sveta. Koncesionar mora imeti pogoje 
izpolnjene, da se mu podeli koncesijo. V koncesijsko pogodbo se zapiše določbe o odvzemih koncesije 
ob določenih kršitvah, o prekinitvah v primeru slabe kvalitete, po zakonskih določbah v javnem 
interesu pa se lahko koncesijo tudi odvzame.  
 
Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je 
povedal, da je bil izpostavljen možen riziko, da koncesionar opravlja tudi pogrebno slovesnost in 
vprašanje kako vključiti lokalne običaje v smislu sodelovanja osebja, ki strošek naročniku zniža. 
Predlog odbora je podelitev koncesije za 3 leta. Opozorili so na določene člene v odloku.   
 



 

Ga. Pegam je povedala, da se naročnik lahko odloči katere storitve želi, saj v odloku, niti v zakonu ni 
posebnih opredelitev glede slovesnosti pogreba. Pogoje koncesionarju se zapiše v samo koncesijsko 
pogodbo.   
 
Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, 
da je odbor odlok obravnaval, največ razprave je potekalo glede 16. in 30. čl.. Po njegovem mnenju, 
so bila vprašanja rešena tekom razprave.  
 
Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je 
povedal, da so bile dileme podobne kot pri ostalih odborih, izpostavil je točko 8. iz 37. čl., predlagali 
so črtanje besede »praviloma«. 
 
Župan je pojasnil, da »praviloma« omogoča tudi višje grobove.  Predlagal je, da se »praviloma« 
ohrani, preuči in pripravi nov predlog v kolikor bi bil le ta potreben.  
 
Ga. Pegam je povedala, da predlog odloka dopušča tudi to možnost, v kolikor bi bilo ugotovljeno, da 
trenutna rešitev ni ustrezna, se lahko odlok tudi po skrajšanem postopku v tem delu popravi. Ogled 
pokopališča je bil opravljen.  
 
Maja Justin Jerman je predlagala, da se možnost dopusti, v kolikor bi kdo želel postaviti nagrobnik na 
star način. 
 
Matej Gregurovič je povedal, da je bilo podanih veliko popravkov odloka,  predlagal je pripravo 
čistopisa in, da se odlok sprejme korespondenčno. Podal je predlog, da se pri 30. čl. 2. odstavek ne 
črta v celoti, temveč le »na vseh vhodih«.  
Na predlog glede opozorilnih tabel ni bilo pripomb.  
 
Ga. Pegam je pripomnila, da se lahko o odloku glasuje in čistopis pred objavo pošlje v pregled.  
 
Župan je predlagal, da ostane predlog podelitve koncesije za 5 let, podrobnejše določbe in zahteve pa 
se vpiše v koncesijsko pogodbo. 
 
Izidor Cankar je povedal, da je 51. čl. odloka dokaj jasen, v pogodbi pa se zapiše še dodatne omejitve.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji: 
 
SKLEP ŠT. 20/2021  
Občinski svet Občine Žiri sprejme Odlok o ureditvi pogrebne in pokopališke dejavnosti v občini Žiri 
v predloženem besedilu s spremembami.  
 
Sklep je bil sprejet soglasno.  
 
Ad. 5) Imenovanje članov Sveta Javnega vzgojno izobraževalnega zavoda Osnovna šola Žiri 
 
Vesna Kranjc, predsednica KMVI je povedala, da je komisija pozvala vse politične stranke in liste, da 
podajo predloge za kandidate za v Svet OŠ Žiri, zavoda katerega ustanoviteljica je Občina Žiri. Občina 
ima v svetu 3 člane. Prispeli so trije predlogi, predlog NSI, Liste za Žiri in župana. Dva kandidata sta 
bila že člana v tem svetu. Predlogi so  g. Matija Podobnik, ga. Maja Justin Jerman in g. Andraž Tušek. 
Komisija je bila soglasna, da se predloge potrdi in, da člani nastopajo v interesu ustanoviteljice.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji: 
 
SKLEP ŠT. 21/2021  



 

Občinski svet Občine Žiri za člane Sveta Javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Žiri 
– predstavnike ustanoviteljice javnega zavoda imenuje: g. Andraža Tuška, roj. 1979, stan. Bedrih, 
Žiri; g. Matijo Podobnika, roj. 1962, stan. Selo, Žiri; in go. Majo Justin Jerman, roj. 1959, stan. Polje, 
Žiri.  
  
Sklep je bil sprejet soglasno.  
 
Ad. 6) Obravnava predlogov kandidatov za prejem občinskih priznanj za leto 2021 
 
Vesna Kranjc, predsednica KMVI je povedala, da je bil objavljen javni razpis za podajo predlogov za 
podelitev občinskih priznanj in naziva častni/a občan/ka. Do roka so prispeli trije predlogi za 
podelitev občinskega priznanja, predlogov za naziv častni/a občan/ka ni bilo. Predlogi so bili 
naslednji: g. Stane Kosmač, g. Zorana Zupančič in g. Marijan Dolenc. Komisija je predloge pregledala, 
pri enem predlogu je bilo ugotovljeno, da manjka ena od prilog, vendar je bila komisija soglasna, da 
se vsi predlogi posredujejo v obravnavo in potrdijo.  
 
Župan je predlagal, da se z dvigom rok glasuje o predlogih za prejem občinskih priznanj in dal na 
glasovanje naslednji: 
 
SKLEP ŠT. 22/2021  
Občinski svet Občine Žiri v letu 2021 priznanje Občine Žiri podeljuje: g. Marijanu Dolencu, roj. 1957, 
stan. Pod griči, Žiri; g. Stanetu Kosmaču, roj. 1950, stan. Tavčarjeva ulica, Žiri; in g. Zoranu 
Zupančiču, roj. 1975, stan. Igriška ulica, Žiri.  
 
Sklep je bil sprejet soglasno.  

 
Ad. 7) Razno 
 
Obvestilo o spremembi cenika koncesionarja in novem preračunu porazdelitve stroškov 
koncesionarja na skupno prostornino zabojnikov za odpadke 
 
Olga Vončina, svetovalka za proračun je pojasnila, da je Javno podjetje Snaga Ljubljana s 1. 4. 
spremenila cene storitev. Posledično se spreminja cena na zabojnike, ki jih občina zaračunava 
uporabnikom. Gre za informacijo o preračunu stroškov in ne za ceno, ki jo sprejema občinski svet. 
Nove cene bodo upoštevane od 1. 5. 2021. 
 
Župan je povedal, da sta bila o spremembi cenika obveščena tudi dva odbora, kjer ni bilo posebnih 
vprašanj. Dodal je še, da na elaborat skoraj ni možnosti podaje pripomb.  
 
Razno 
Župan je povedal, da je bil 19. 5. objavljen javni razpis za obvoznico, 16. 6. bo odpiranje vlog, avgusta 
pa naj bi se pričelo z deli. Tečejo dogovori glede popisov na industrijski cesti, po pogajanju z Elektrom 
in Telekomom pa bo objavljen skupni razpis, kakor tudi javni razpis za asfaltacijo.  

 
Matej Gregurovič je vprašal ali je kaj novega v zvezi z najem zemljišča na Pustotniku.  
 
Župan je pojasnil, da je bila imenovana komisija, opravljenih je bilo nekaj razgovorov. Javni razpis je 
bil objavljen, izbran pa isti kot lani (Agran) pod podobnimi pogoji kot v preteklem letu, le z višjo 
najemnino.  

 
Matija Podobnik je povedal, da je javni razpis potekal na podoben način in pod podobnimi pogoji kot 
lansko leto. Ker je bila ustanovljena komisija, se bo določene zadeve bolj temeljito preučilo. Pobuda 
je bila, da bi se postavil večji objekt.  

 



 

Maja Justin Jerman je povedala, da so na sestanku Komisije za kulturo sprejeli nekaj pobud, in sicer 
kako kulturo postaviti na bolj odprta, dostopna mesta. Predlog je bil, da bi občina kupila večje 
panoje, kjer bi lahko razstavljali in obeležili jubileje. Opozorjeni so bili na problem postavljanja 
panojev v prostor. Predlagali so, da se predvsem pri večjih projektih odloči za arhitekturne natečaje 
in večidejne zasnove, da bi celostno  in dolgoročno načrtovali prostor vključno s strokovno javnostjo. 
Dana je bila pobuda tudi za postavitev turistične poti po Ledinici. 

 
Župan je povedal, da je pobuda na mestu. Za načrtovanje Pustotnika je bila izvedena delavnica s 
štirimi mentorji, izdelanih je bilo 20 rešitev. Na podlagi javnega razpisa je bil izbran projektant in 
izdelana je bila brošura. Sodelovala je tudi javnost. OPPN je bil izdelan na podlagi izdelanih rešitev, za 
izvedbo pa je možnost natečaj ali izbira izvajalca na podlagi referenc. Študente in javnost se je 
vključevalo tudi pri urejanju centra in starih Žirov.  

 
Jože Petrovčič je podal pobudo glede vzdrževanja hribovskih cest, in sicer da se odvodnjavanje uredi 
pred urejanjem bankin. Opozoril je na posedanje cest.  

 
Župan je pojasnil, da je bil s strani strokovnega sodelavca že posredovan odgovor, in sicer, da zaradi 
deževja zadeva ni bila izvedena, vendar bodo zadevo uredili najkasneje v septembru, takrat bo 
izvedena tudi asfaltacija.   

 
Martin Oblak je vprašal kaj se načrtuje s staro telovadnico.  

 
Župan je pojasnil, da je za staro telovadnico pripravljen načrt rušitve. V lanskem letu še ni bilo znano, 
kaj bo prinesla korona. V primeru uporabe nastanejo tudi stroški, telovadnica je prazna.  

 
Maja Justin Jerman je povedala, da so na Komisiji za kulturo obravnavali tudi predlog o postavitvi 
obeležja v Žireh. Komisija je bila mnenja, da se obeležja privatnih pobud na javnem prostoru brez 
javnih razpisov pod strokovnim nadzorom ne postavljajo.  

 
Župan je povedal, da je pobuda prispela tudi na sedež občine. Županov odgovor je bil podoben. 
Predlog postavitve obeležja je bil pred trgovskim centrom, upravitelj pa se je za mnenje obrnil tudi na 
občino. Občina je za odgovor zaprosila odgovornega pripravljavca idejne zasnove centra Žirov. 
Odgovor je bil, da obeležje ni v konceptu idejne zasnove.  

 
Izidor Cankar je predlagal, da se do naslednje seje pripravi finančno poročilo ureditve centra Žirov. 
 
Matej Gregurovič je vprašal ali se bo ureditev ploščadi pri Zadružnem domu reševala z idejno zasnovo 
sočasno? 
 
Župan je povedal, da bo v delovni fazi povabljen tudi g. Dolenec, reševala naj bi se tudi ploščad.   

 
Vesna Kranjc je povedala, da je na nekaterih območjih Žirov internetna povezava slaba. Javni razpis je 
bil, prijavil se je Tritel d.o.o.. Zanimalo jo je ali je bil s prijaviteljem ter Telekomom in Telemachom 
vzpostavljen kontakt. 

 
Župan je pojasnil, da je Tritel kontaktiral večkrat, vendar žal neuspešno. Kontaktiral je tudi Telekom, 
vendar se očitno niso odločili pristopiti.  

 
Župan in Maja Justin Jerman sta povabila na Poletno muzejsko noč in podelitev priznanj.  

 
Seja je bila zaključena ob 21.20. 
 
Zapisala        Župan 
Nina Lukan        mag. Janez Žakelj 


